
Wyciąg nr 8

z protokołu nr XLV/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 29 stycznia 2018 r.

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych

Jakub Skrzypczak zadał pytania w sprawie:

1) czy  Urząd  Miejski  jest  w posiadaniu  dokumentacji  jeśli  chodzi  o  strefę  ruchu  w

okolicy Szkoły Podstawowej nr 1? Jeśli nie, to czy w planach jest przeorganizowanie

ruchu wokół tej szkoły?

Odpowiedź udzielona podczas sesji:

Włodzimierz  Hibner  Burmistrz  Nowego  Tomyśla poinformował,  że  za  projekt  ruchu

odpowiada zarządca drogi i w tej sprawie trzeba też rozmawiać ze Starostwem, ponieważ to

Starosta  zatwierdza  projekt.  Zapewnił,  że  sprawdzi,  na  ile  były  zgłaszane  pisemne

zastrzeżenia  lub  wnioski  w  tej  sprawie.  Poinformował  również,  że  był  zlecony  projekt

organizacji  ruchu  dla  większej  części  miasta,  ale  w  związku  z  tym,  że  wykonawca  nie

wykonał  projektu  w  terminie,  odstąpiliśmy  od  umowy.  Podejście  do  tematu  miało  być

bardziej kompleksowe, a nie wyrywkowe, jak to miało miejsce w przeszłości. 

2) na jakim etapie  jest  budowa Przedszkola nr 1 i  czy wykonawca określił  możliwy

termin  oddania  przedszkola  do  użytku  oraz  kto  pełni  nadzór  inwestorki  nad  tą

inwestycją?


